
 Protokół Nr 33/2017
z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty,

Kultury Sportu i Zdrowia
Rady Gminy Miedźno

odbytego w dniu 19 grudnia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Adam Leśnikowski – przewodniczący;
2. Jan Paliwoda – wiceprzewodniczący;
3. Zdzisław Bęben;
4. Grażyna Gorzałka;
5. Zbigniew Graj;
6. Mirosław Oziembała;
7. Barbara Piątek;
8. Mirosław Zawada;
9. Mirosław Zielonka.

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:

1. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy;
2. Justyna Pośpiech – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnie;
3. Barbara Leszczyńska – Główna księgowa Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnie.

Porządek posiedzenia:

1.Otwarcie posiedzenia komisji. 
2.Informacja o działalności i funkcjonowaniu Gminnego Ośrodka Kultury, Bibliotek oraz
Muzeum Kultury Przeworskiej i Izby Pamięci Bitwy pod Mokrą.
3.Podsumowanie organizowanych imprez kulturalno - sportowych na terenie gminy.
4.Analiza Budżetu GOK.
5.Zaopiniowanie projektów uchwał.
6.Opracowanie planu pracy komisji na 2018 rok. 
7.Sprawy różne.
8.Zakończenie posiedzenia komisji.

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący Komisji Adam Leśnikowski. Poinformował jednocześnie o możliwości zgłaszania
zmian do porządku obrad.
W momencie otwarcia obecnych było 8 radnych.
Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:

 głosów „za” - 8✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad pkt. 2. Informacja o działalności i funkcjonowaniu Gminnego Ośrodka Kultury, Bibliotek
oraz Muzeum Kultury Przeworskiej i Izby Pamięci Bitwy pod Mokrą.
Informację dotyczącą działalności i funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury (GOK), Bibliotek
oraz Muzeum Kultury Przeworskiej i Izby pamięci Bitwy pod Mokrą przedstawiła Justyna Pośpiech
– Dyrektor GOK. Stanowi ona załącznik nr 1 do protokołu.
Dodatkowo  Dyrektor  Pośpiech  wyświetliła  zdjęcia  obrazujące  organizowane  na  terenie gminy
imprezy kulturalno – sportowe w porządku chronologicznym.
Wobec  braku  pytań  przewodniczący  Leśnikowski  przeszedł  do  kolejnego  punktu  



w porządku obrad.
Ad pkt. 3. Podsumowanie organizowanych imprez kulturalno - sportowych na terenie gminy.
Podsumowanie  organizowanych  imprez  kulturalno  –   sportowych  na  terenie gminy  Dyrektor
Pośpiech  omówiła  podczas  punktu  2  porządku  obrad.  Informacje  na  ten  temat  zawarto  także  
w załączniku 1 do protokołu. Wobec braku innych pytań przewodniczący Leśnikowski podziękował
dyrektor Pośpiech za wystąpienie i przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.
Ad. pkt. 4. Analiza Budżetu GOK.
Budżet GOK za 3 kwartały omówiła księgowa Leszczyńska. Informacja ta stanowi załącznik nr 2
do protokołu. 
Radny Oziembała zapytał, czy Zespół Śpiewaczy Łęgowianki wykorzysta pozostałą zaplanowaną
dla nich kwotę w ostatnim kwartale roku. 
Księgowa Leszczyńska odpowiedziała, że obecnie z planowanej kwoty 8000,00 zł wykorzystano
4874,38 zł co stanowi 61%.
Dyrektor Pośpiech dodała, że w obecnym roku po raz pierwszy zmieniono zasady wynagrodzenia
instruktora. Nie jest to stawka ryczałtowa, a godzinowa. Mogą więc pojawić się tutaj oszczędności.
Radny Graj zapytał na co dokładnie przeznaczane sa te środki.
Dyrektor Pośpiech odpowiedziała, że wynagrodzenie instruktora oraz przejazdy Łęgowianek. 
Wobec  braku  innych  pytań  przewodniczący  Leśnikowski  przeszedł  do  kolejnego  punktu  
w porządku obrad. Podziękował księgowej Leszczyńskiej za omówienie budżetu. 
Ad pkt. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Projekt uchwały w sprawie   nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w     Miedźnie
Dyrektor Pośpiech wyjaśniła, że stosownie do art. 9 i art. 13 ustawy z dnia 25 października 1991 r.
o organizowaniu  i prowadzeniu  działalności  kulturalnej,  jednostki  samorządu  terytorialnego
organizują działalność kulturalną tworząc samorządowe instytucje kultury. Instytucje te działają na
podstawie aktu o ich utworzeniu oraz statutu nadanego przez organizatora. Konieczność uchwalenia
nowego statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnie wynika z faktu dostosowania jego zapisów
do  obowiązującej  treści  ustawy.  Zgodnie  z art. 13 ust. 2 ustawy  o organizowaniu  i prowadzeniu
działalności  kulturalnej,  statut  samorządowej  instytucji  kultury powinien  określać:  nazwę,  teren
działania  i siedzibę  instytucji  kultury,  zakres  działalności,  organy  zarządzające  i doradcze  oraz
sposób ich powoływania, określenie źródeł finansowania, zasady dokonywania zmian statutowych
oraz  postanowienia  dotyczące  prowadzenia  działalności  innej  niż  kulturalna,  jeżeli  instytucja
zamierza działalność taką prowadzić.
Działalność  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w Miedźnie  poszerzona  została  o działania  związane
z prowadzeniem Muzeum Kultury Przeworskiej i Izby Pamięci Bitwy pod Mokrą. Ze struktur GOK
wyłączono  także  Klub  Młodzieżowy  w Ostrowach  nad  Okszą,  w  związku  z  propozycją
prowadzenia go przez Klub Sportowy Naprzód. 
Przedłożony projekt w całości wypełnia zakres delegacji ustawowej do nadania statutu instytucji
kultury.
Radny Zielonka zapytał kto będzie zatrudniał osobę zajmującą się klubem młodzieżowym. 
Dyrektor  Pośpiech odpowiedziała,  że Klub Sportowy Naprzód, którzy wystąpił  do niej  oraz do
Wójta z taką inicjatywą. 
Przewodniczący Leśnikowski zapytał czy będzie to ten sam pracownik,  zatrudniany dotychczas
przez GOK.
Dyrektor Pośpiech odpowiedziała, że najprawdopodobniej tak. 
Radny Zielonka zapytał w jakich godzinach będzie czynny klub.
Dyrektor  Pośpiech  odpowiedziała,  że  trudno jej  się  do tego odnieść.  Odpowiadać  za to  będzie
podmiot zatrudniający taką osobę czyli Klub Sportowy. Z jej wiedzy wynika, że zatrudnienie to ma
być w pełnym etacie więc klub powinien być otwarty w pełnym wymiarze czasu pracy. 
Przewodniczący Leśnikowski  powiedział,  że  Klub  Sportowy  jest  dotowany  przez  Gminę.
Niebawem  ma  zatrudniać  pracownika.  Pytanie  czy  ma  w  statucie  uregulowaną  działalność
kulturową, aby móc taki klub młodzieżowy w ramach swoich struktur prowadzić.
Radny Graj  zauważył,  że  klub  działając jako stowarzyszenie  musi  zgłosić  zmianę  statutu,  jeśli



takiej dokona do KRS.
Dyrektor Pośpiech powiedziała, że w sprawie prowadzenia klubu młodzieżowego złożone zostały
pisma.  Odbyły  się  także  spotkania  zainteresowanych  stron.  Klub  zapewne  podejmując  takie
działania  jest  świadomy ciążących na nim obowiązków. Dzisiaj  wobec zaistniałych zmian oraz
konieczności dostosowania statutu do obowiązujących przepisów prawa przedkłada się opracowany
projekt nowego statutu w takiej formule.
Wobec braku innych pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:

 głosów „za” - 8✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.
Projekt uchwały w s  prawie    zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018     rok.
Przewodniczący Leśnikowski powiedział,  że komisja Rewizyjna na ostatnim swoim posiedzeniu
wypracowała przedłozoiny plan, który podlega zaopiniowaniu.
Radny  Graj  zgłosił  wniosek,  miesiąc  listopad  i  grudzień  tematycznie  został  włączony  do
wcześniejszych posiedzeń z powodu kończącej się kadencji i ponownych wyborów.
W związku z brakiem innych uwag  przewodniczący poddał projekt uchwały ze zgłoszoną uwagą
pod zaopiniowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:

 głosów „za” - 8✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały z uwagami komisji został zaopiniowany  pozytywnie.
Wiceprzewodnicząca Rady Piątek opuściła salę obrad o godzinie 14.50. 
Ad. pkt 6. Opracowanie planu pracy komisji na 2018 rok. 
W toku posiedzenia ustalono plan pracy komisji na 2018 rok. 
Wobec  braku  propozycji  zmian  Przewodniczący  poddał  opracowany  projekt  planu  pracy pod
głosowanie.
Głosowało 7 radnych w tym:

 głosów „za” - 7✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia Rady Gminy Miedźno na
2018 rok został przyjęty. Stanowi on załącznik nr 3 do protokołu.
Ad. pkt. 7. Sprawy różne.
Radna Gorzałka zapytała co z tematem nagród Rady Gminy. Temat ten wycofano z planu pracy
komisji. 
Radny Graj powiedział, że regulamin przyznawania nagród nie był precyzyjny. 
Radna Gorzałka powiedziała, że inne gminy przyznają nagrody. W Gminie Miedźno są także zdolne
dzieci, które powinny zostać docenione. 
Radny Graj powiedział, że przecież zawsze Wójt może przyznać nagrodę od siebie. W regulaminie,
na którym bazowano dotychczas nie były jasne kryteria przynania takiej nagrody. 
Przewodniczący Idasz  powiedział,  że  każdy wie  jak  co  roku  wyglądało  przyznawanie  nagród.
Dodał, że jeśli dyrektor wystąpi z wnioskiem o przyznanie nagrody dla ucznia wyróżniającego się,
wniosek taki zostanie rozpatrzony. 
Radny Bęben dołączył do obrad o godzinie 15.00.
Przewodniczący  Leśnikowski  powiedział,  że  interweniował  u  dzielnicowego  w  sprawie
cudzoziemki,  która  błąka  się  po  lasach  w  naszej  gminie.  Jest  to  osoba  bezdomna  i  w  dniu
wczorajszym została zabrana do schroniska. Podkreślił, że trzeba zadbać zimą o takie osoby, mimo,
że niechętnie one współpracują.
Radny Graj powiedział, że osoba ta nie jest uebzwłasnowolniona więc ciężko zmusić kogoś siłą do



pobytu w schronisku lub innej placówce.
Radny Graj  zgłosił  brak  odwodnienia  przy końcu zabudowań na  ul.  Wyzwolenia  w Miedźnie.
Dodał, że nie ma tam odpływów. Budowany jest obecnie chodnik. W przypadku deszczowej pory
roku będą problemy i woda będzie stała w tym miejscu. 
Prewodniczący  Idasz  po  upewnieniu  sie  u  pracownika  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki
Komunalnej powiedział,  że w miejscu tym brakuje odwodnienia. Sytuacje należy monitorować  
i odpowiednio zareagować gdyby zachodziła taka potrzeba.
Dyrektor  Pośpiech  korzystając  z  okazji  złożyła  wszystkim  zebranym  życzenia  świąteczne  
i noworoczne. Wraz z główną księgową podziękowały za zaproszenie na komisję i opuściły salę
obrad. 
Ad. pkt. 8. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Leśnikowski zakończył posiedzenie komisji o godz.
15.12.

Protokolant Przewodniczący Komisji Budżetu, 
(-) Anna Kuras          Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

      (-) Adam Leśnikowski


